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SV SPORTING’70 

A L G E M E N E  L E D E N V E R G A D E R I N G 

CONCEPTVERSLAG ALV 13 juni 2022

Aanwezig:  Willem Muilenburg,  Arjan Scheer,  David van Tongeren,  Liesbeth  Arends,  Rick Hendriks,
Arno Ploeg,  Rob van  den Brink,  Bas  van Kortenhof,  Jesse  Stree erk,  Jordy  Rijnbegen,  Henny van
Noort, Jaap Boer, Ricardo van den Ham, Koos Zagema, Simon van der Weij, Renz van de Wetering,
Mark Kiela, Ton Heijnen, Henk Wesselo,  Maartje Willenborg, Nigel  Siebelink, Jordan van Dijk, Miel
Dister, Bart den Uijl, Thom Bleijerveld.

Afwezig (met kennisgeving): Bart van Steen 

Agenda 
 

1. Opening en mededelingen 
 

2. Vaststellen agenda 
 
3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 24 januari 2022

  
4. Financiën: 

• Update exploita e
• Vaststelling contribu e 2022/2023
 

5. Bestuur 
• Verkiezing  bestuurslid  Technische  Zaken,  kandidaat  gesteld  vanuit  het

bestuur: R. Hendriks;
• Herverkiezing  bestuurslid  Wedstrijdzaken,  kandidaat  gesteld  vanuit  het

bestuur: S. van der Wei
 

6. Focusgebieden 

• Exploita e en beheer paviljoen
• Sportpark Voordorp – Sporthal
• Meiden- en vrouwenvoetbal (update)

 
7. Vanuit de commissies c.a.

• Duurzaamheidscommissie
• Vrijwilligers
• Lustrumfeestcommissie

8. W.v.t.t.k.
 

9. Rondvraag 
 
10. Slui ng 

 
Verslag 
 

1. Opening en mededelingen 
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s.v. SPORTING’70  
De voorzi er opent de vergadering om 20:06 uur en heet de deelnemers van harte
welkom. Spor ng hee  een mooi seizoen achter de rug met kampioenschappen
van onder andere de Heren 1 en de Vrouwen Zaterdag 1 en de Vrouwen Zondag 2. 

2. Vaststellen agenda 
De  agenda  wordt  vastgesteld  conform  het  bij  de  vergaderstukken  gevoegde
concept.   

3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 24 januari 2022 
Er zijn geen opmerkingen. De notulen worden vastgesteld.

4. Financiën 
• Update exploita e

Door corona is er in de kan ne minder omzet gedraaid, maar zijn er ook minder
vergoedingen uitbetaald. Mede door steunmaterialen van de overheid is er geen
nega ef  resultaat.  Voor  de begro ng  van  2022-2023  wordt  gestreefd  naar  een
nulresultaat.  Wellicht  is  het  zelfs  mogelijk  met  een  licht  posi ef  resultaat  te
eindigen.

Jordy Rijnbergen vraagt naar het verlies van spelmaterialen. Wekelijks worden veel
ballen uit de sloot gehaald. Hij stelt voor meer verantwoordelijkheid bij de teams
zelf  te  leggen.  Vaak  gaat  het  op  trainingsdagen  mis  in  de  overdracht  van  de
materialen tussen de teams.

Ton Heijnen  legt  uit  dat er  veel  is  geïnvesteerd  in  ballen en  doelen.  Het  is  niet
haalbaar  om  ieder  team  een  eigen  ballenkar  te  geven.  Meerdere  teams  doen
daarom samen met een locker. Het streven is om eerder twee dan drie teams met
een ballenkar te laten doen.  Hij merkt op dat het dit seizoen veel beter gaat dan
eerdere seizoenen.

Bas van Kortenhof  vraagt naar de voortgang van Spovo. De juridische status van
Spovo  is  niet  veranderd.  Het  bestuur  wel:  dat  wordt  nu  gevormd  door  Willem
Muilenburg, Arno Ploeg en Arjan Scheer. 

• Vaststelling contribu e 2022/2023
Voorgesteld  wordt  om  de  contribu es  met  2,5  %  te  indexeren.  De  bedragen
worden naar beneden afgerond. Het voorstel wordt in stemming gebracht:
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s.v. SPORTING’70  

Uitslag:  het  voorstel  wordt  met  20  stemmen voor,  0  tegen en  0  onthoudingen
aangenomen.

Maartje van Willenborg  vraagt naar de mogelijkheid  om kor ng te geven als er
meerdere leden in een gezin zijn. De penningmeester zegt toe naar dit voorstel te
kijken.

5. Bestuur
• Verkiezing bestuurslid Technische zaken

Rick Hendriks  stopt  als  bestuurslid  senioren.  Het  bestuur  gaat  werken  met  een
seniorencommissie  met  afvaardigingen  uit  de  verschillende  seniorenteams.  Het
bestuur zal aanspreekpunt zijn voor deze commissie. 

In plaats daarvan is Rick Hendriks kandidaat voor de nieuwe func e van bestuurslid
Technische Zaken. Deze zal zich gaan bezighouden met het technisch beleid, met
ondersteuning  van  de  Technisch  Jeugdcoördinator.  Dit  betre  voornamelijk  de
selec es bij de mannen, vrouwen, jongens en meisjes. Hij zal ook kijken naar het
hele  beleidsplan  Jeugd.  Dit  alles  in  overleg  met  de  bestuursleden  Vrouwen,
Junioren  en  Meisjes.  Belangrijk  is  ook  het  opleiden  van  trainers.  Opgeleide
(jeugd)trainers werken mo verend voor de jeugd, en daar is soms moeilijk aan te
komen. 

Rob  van  den  Brink  gee  aan  dat  jeugdtrainers  vaak  moeite  hebben  met  de
groepsdynamiek.  Het  invullen  van  trainingen  gaat  meestal  wel  goed,  maar  het
sociale en pedagogische deel is las ger. 
De voorzi er vertelt dat er wordt gestreefd naar een duidelijke rolverdeling tussen
de teamleider en de trainer. De teamleider is daarbij de opvoeder en pedagoog.
Dat kan van jonge trainers niet verwacht worden. Als er gedoe is jdens trainingen,
moet dat worden aangegeven. Daarover moet duidelijkheid zijn.
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Rick Hendriks  gee  aan dat bij het aanstellen van trainers  naar meer dan alleen
voetbalkennis wordt gekeken. Het gaat om het totale plaatje.

Henk Wesselo  vraagt wie de doorslag gee  als er discussie ontstaat of en speler
naar de selec e moet. 
De  voorzi er  antwoordt  dat  dit  in  onderling  overleg  gaat  met  de  andere
portefeuillehouders en dat uiteindelijk het bestuur als zodanig bevoegd is hierover
een  besluit  te  nemen.  Bestuurslid  Technische  Zaken  is  in  dat  opzicht  geen
autonome func e.  Henk  Wesselo  stelt  voor  om een  en  ander  duidelijk  neer  te
leggen. 

Bas  van  Kortenhof vraagt  naar  een  duidelijke  omschrijving  van  de  bestuurs-
portefeuilles en de vacatures die nu nog openstaan. Hij gee  aan dat de gang van
zaken wat hem betre  wat ondoorzich g was. In theorie had iemand belangstelling
kunnen hebben voor de func e. 

De voorzi er antwoordt dat deze wijziging nodig is omdat het bestuur is de laatste
jd steeds meer opera oneel bezig. Spor ng is gegroeid van 800 naar 1300 leden.

De TJC wilde een aanspreekpunt in het bestuur. 
Liesbeth Arends  vult  aan dat  bij  het herverdelen  van de portefeuilles  ook  moet
worden gekeken maar de groo e, samenstelling en dynamiek van en binnen het
bestuur. 

De bestuursfunc es en –vacatures staan op de site. Op dit moment zijn de func es
van bestuurslid Pupillen en die van secretaris al langere jd vacant. En op termijn
moet  er  opvolging  komen  voor  de  huidige  bestuursleden.  Voor  een  betere
communica e is het bestuur van plan vaker met ‘berichten uit de bestuurskamer’
te komen.

Jordy  Rijnbergen  gee  aan dat  duidelijkheid  een  bestuursfunc e  aantrekkelijker
kan maken.

Uitslag: de vergadering stemt 24 stemmen voor, 0 tegen en 1 onthouding voor de
benoeming van Rick Hendriks als bestuurslid Technische zaken.
Rick Hendriks wordt gefeliciteerd met zijn benoeming. 

• Herverkiezing bestuurslid Wedstrijdzaken
De eerste termijn van Simon van der Weij loopt af. Hij hee  aangegeven graag nog
door te gaan. Een herverkiezing wordt door het bestuur van harte ondersteund en
gedragen. De vergadering wordt gevraagd akkoord te gaan met de herbenoeming
van Simon van der Weij als bestuurslid Wedstrijdzaken. 

Uitslag: de vergadering stemt unaniem voor de herbenoeming van Simon van der
Weij als bestuurslid Wedstrijdzaken.
Simon van der Weij wordt gefeliciteerd met zijn herbenoeming. 

6.   Focusgebieden      

• Exploita e en beheer paviljoen
De  exploita e  en  het  beheer  van  het  paviljoen  worden  gewijzigd.  Beheer  en
exploita e  zijn  de  afgelopen  jd  voor  een  groot  deel  bij  het  bestuur
terechtgekomen en werden daardoor te versnipperd. Spor ng gaat daarom werken
met een  verenigingsmanager,  die de exploita e  en beheer  van het  paviljoen zal
gaan coördineren.  Er  blij  als  voorheen  gewerkt  worden  met  vrijwilligers.   Met
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deze construc e komt er een duidelijke verantwoordelijkheid. Dit zal leiden tot een
beter beheer van de kan ne en indeling van vrijwilligers. 

Voor de func e zijn er gesprekken gaande met Nigel Siebelink. Hij staat dicht bij de
prak jk en kan er bovenop zi en als vrijwilligers niet komen.

Jordy Rijnbergen vraagt wat er wordt gedaan aan ouders die niet komen.
De voorzi er antwoordt dat zij worden gebeld. Soms is er een goede reden. Er zijn
er ook die weigeren te komen en die de boete op de koop toe nemen. 

Ton Heijnen  vraagt of de kleedkamers en de buitenruimte ook onder het beheer
vallen. 
De voorzi er antwoordt dat de verenigingsmanager dat kan beheren. Dat is geen
taak voor het bestuur.

• Sportpark Voordorp – Sporthal
Er zijn geen bijzonderheden. In het college van B&W is de portefeuille voor sport
belegd bij Student en Starter, die eerder kri sch was over de gang van zaken bij de
keuze van de loca e. Vooralsnog zijn er geen concrete aanwijzingen dat het niet
doorgaat,  maar  dat  een  en  ander  langer  gaat  duren  staat  wel  vast.
Zo is er nog geen projectleider aangesteld. 

• Update Meiden- en Vrouwenvoetbal
Het vrouwenvoetbal bij Spor ng‘70 hee  een goed seizoen achter de rug. Er was
een  moeilijk  begin  en  de  trainer  van  de  Vrouwen  1  hee  het  seizoen  niet
afgemaakt. Nu staan de neuzen weer dezelfde kant op. De nieuwe trainer van de
Vrouwen 1 stond al langer op het wensenlijstje. Hij neemt zijn staf mee.
Inmiddels zijn de Vrouwen 1 kampioen en de Vrouwen 2 zijn nog in de race voor
promo e via de nacompe e. Ook de Vrouwen Zondag 1 kunnen nog promoveren
en de Vrouwen Zondag 2 zijn kampioen geworden. Tot slot is er een enthousiaste
Vrouwen 35+-afdeling.
Tijdens KNVB-bijeenkomsten blijkt nog steeds dat Spor ng’70 het goed doet.

Het meidenvoetbal hee  een minder hec sch seizoen achter de rug, maar wel een
met een mooi kampioenschap voor de MO17-1. Volgend seizoen zijn er weer twee
teams per lee ijdscategorie,  met uitzondering van de MO13. Spor ng’70 bereidt
zich voor om de vernieuwde meidencompe e, waarin zal  worden gewerkt  met
een A- en B-categorie, waarin de MO19 zal worden vervangen door een MO20 en
waarin het bekervoetbal zal worden vervangen door een toernooifase.

7.   Vanuit de commissies c.a.  
• Duurzaamheidscommissie

Vanuit  de  duurzaamheidscommissie  is  niet  veel  nieuws  te  melden.  Er  is  in
samenwerking  met  de  Groene  Club  (opgericht  door  de  KNVB  om  alle
sportverenigingen in Nederland te verduurzamen) een energiescan gemaakt en er
zijn maatregelen voorgesteld.  Daarna was de contactpersoon bij de Groene Club
verdwenen. De Groene Club hee  voorgesteld een nieuwe energiescan te maken,
maar  daar  voelt  Spor ng’70  weinig  voor.  Spor ng’70  wil  de  scan  opnieuw
doorlopen en het opnieuw over de maatregelen hebben en haar vragen ter zake
beantwoord krijgen.
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• Vrijwilligers

Geen bijzonderheden. Spor ng’70 kan zich verheugen in heel veel vrijwilligers, wat
laat  zien  dat  Spor ng’70  en  vitale  vereniging  is.  Opnieuw  veel  dank  aan  alle
vrijwilligers!

• Lustrumfeestcommissie
Op 9 juli  kan eindelijk het  grote feest  50+2 worden gehouden. Men kan zich nu
inschrijven. Het feest begint in de middag voor iedereen, het avondgedeelte is voor
18+. Er zal ook een BBQ zijn. De coördina e is in handen van Nigel Siebelink.

Henny van Noort  vraagt hoe het zit met oud-leden. Om via de site in te kunnen
schrijven moet men lid zijn. Daardoor kunnen oud-leden geen kaarten bestellen.
De voorzi er  antwoordt  dat hiervoor  een modus moet  worden gevonden.  Oud-
leden zijn natuurlijk ook welkom.

8. W.v.t.t.k.
Van de wv k is geen gebruik gemaakt.

9. Rondvraag 
Maartje Willenborg  vraagt naar het selec ebeleid bij de jeugd. Dit naar aanleiding
van zeven spelers die van Hercules zijn overgekomen om in de JO17-1 te spelen.
‘Eigen’ spelers voelen zich daardoor gepasseerd. Dit spoort in haar ogen niet met het
mo o dat ‘eigen jeugd prioriteit’ hee . 
Rick Hendriks antwoordt dat deze spelers niet zijn gehaald. Zij hebben zich op eigen
ini a ef aangemeld en zijn vervolgens geselecteerd. 
Henk  Wesselo  vult  aan dat  het  krap  zit  in  sommige  lee ijdsgroepen,  waardoor
nieuwe aanmeldingen welkom zijn. Het komt vaker voor dat spelers van vereniging
wisselen  als  de  niveauverschillen  binnen  de  club  te  groot  zijn  en  zij  zelf  zijn
afgevallen voor de selec e binnen hun club. 
Rob van de Brink gee  aan dat er per team een maximum aantal spelers van buiten
zou moeten zijn.

Bij Spor ng’70 bestaat de selec e voor 60% uit eigen jeugd. Spor ng’70 scout ook
niet bij andere verenigingen, zoals andere clubs wel doen. Spor ng’70 kan wel meer
aantrekkingskracht krijgen door de recente promo es. Nie emin bestaat nog steeds
60% van de selec e uit eigen jeugd.

In dit geval is van belang om vast te stellen of de afweging zorgvuldig is gemaakt.
Over de uitkomst  daarvan kan dan door betrokkenen verder  gepraat  worden,  bij
wijze van evalua e.

2. Rob van den Brink vindt het belangrijk dat Spor ng’70 een goede meidenafdeling
behoudt. De vraag is hoe dat vol te houden en hoe Spor ng’70 op hoog niveau kan
blijven  spelen.  Hij  gee  aan  dat  er  meer  aan  gedaan  moet  worden,  omdat
Spor ng’70  anders  de  slag  dreigt  te  missen.  Spor ng’70  zou  zich  moeten
onderscheiden en het grootste deel moet uit eigen jeugd komen. Hij vindt het dan
jammer als de beste meiden verspreid zi en over verschillende lee ijdsgroepen of
vervroegd doorstromen naar de senioren.

De  voorzi er  antwoordt  dat  de  nieuwe  trainer  en  de  TJC  zullen  kijken  naar  de
doorstroming. Er zijn in het verleden jongere meiden doorgestroomd, mede omdat
Spor ng’70 niet wil ronselen.

Om een goede plaats te behouden op het gebied van meidenvoetbal is het mede
van belang dat er trainers van goede kwaliteit zijn, ook voor de jongere teams, om
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zo een goede opleiding voor  de  eigen jeugd te realiseren.  Veel  clubs hebben nu
meisjesteams, maar vaak zonder brede basis. Verder zijn er veel meiden die bij de
jongens spelen. Het gaat niet alleen om het niveau van de meidenteams, maar ook
om de ontwikkeling van de individuele spelers. 
De  conclusie  is,  dat  Spor n’70  alert  erop  zal  blijven  dat  de  meidenafdeling
aantrekkelijk blij .

3. Koos Zagema  vraagt  aandacht  voor de coördina e van de jeugdtrainers.  Joost
Mogendorff  hee  hierin veel  ervaring opgebouwd, maar hee  er geen jd meer
voor.  De  TJC  komt  er  niet  aan  toe.  De  hoofdtrainers  willen  dit  centraal  belegd
hebben.

10.     Slui ng   
De voorzi er sluit de vergadering om 21.44 uur. 

 
 

7


